
● Har dere tenkt på flere rekrutteringsarenaer enn Foreningsdagene på UiO og
OsloMet? Foreningsdagene på UiO er ofte fulle med lange ventelister.

○ Vi har arrangert studentlekene hvor alle studenter kunne meldte seg til å være
med i forskjellige verv eller annet frivillig arbeid. Vi har også tatt i bruk
annonserte SOME innlegg som skal treffe andre geografiske hvor det ligger
andre campus for å vise oss frem til en større bredde studenter.

● Hvilke inntekter får dere som er avgiftsfrie? Hva tjener dere typisk penger på?
○ Det kan typisk være egenandel til forskjellige arrangement både sportslig og

sosiale. Sant skal sies at alle våre inntekter er avgiftsfrie.
● Hvordan tjener dere penger på dugnad? Hva slags dugnader gjør dere?

○ Det er alt fra salg av sokker/dopapir, til statistarbeid og vakt/hjelp på ulike
arrangementer.

● Hvorfor er post 3920 medlemsavgift (300K) vesentlig lavere enn post 3921
Gruppeavgift (1 mill)?

○ Gruppeavgiften er unik for hver idrett, dette med tanke på at kostnadsspennet
mellom idrettene er ganske stort. Gruppeavgift gir oss med det mulighet for å
belaste lavere beløp på de medlemmene våre som driver lavterskel-idrett.

● Dere estimerer i langtidsbudsjettet at post 6540 Idrettsutstyr skal reduseres fra 300
000kr i 2023 til 230 000kr i 2024. Hvorfor det?

○ Mye av utstyret ønsker vi å kunne brukes over flere år, med det har vi
budsjettert med litt mindre med tanke om at ikke alt må byttes ut så ofte da
dette ikke er bærekraftig.

● Regnskapshonoraret har økt en del fra 2022 til 2023 og fortsetter å øke frem til
2026. Ser dere på å finne en rimeligere regnskapsløsning? Eventuelt effektivisere
resten av budsjettet for å veie opp for kostnadene knyttet til regnskap?

○ Dette sett i betraktning av at inflasjonen er såppas høy og det er naturlig at
priser på tjenester også da vil øke. Det har per nå ikke blitt sett på andre
løsninger da vi mener dette er en fair pris å betale for at man vet at regnskap
og økonomi er under kontroll i et felt som er preget at store utskiftninger og
lite kontinuitet.

● Hva mener dere at egenkapitalen deres bør være? Har dere ambisjoner om å
bygge den ned ytterligere? Eventuelt hvordan? Langtidsbudsjettet og budsjettet for
2023 viser en ganske minimal reduksjon i egenkapital.

○ Vi har ikke et eksakt tall på hva vi mener den bør være på, vi mener at vi bør
ha en god nok egenkapital slik at foreningen kan takle uforutsette
økonomiske problemer om dette mot all formodning skulle skje. Men vi mener
at den har over det punktet nå siste årene og ønsker derfor og bruke mer
midler på studenttilbudet.

● Økningen i posten trenerhonorar, er det et tiltak for øke driften?
○ Ja, det er også etterlyst i flere av våre idretter at  det ønskes støtte til trenere.

Av erfaring gjør det veldlig godt for lagene å hente inn ekstern trener. Både i
form av nivå på treningene og deltakelse.

● Har dere en oversikt over studenter i deres forening som ikke går på BI for å måle
hvordan dere når ut til resten av Oslos SiO-registrerte studenter?

○ Vi har ikke en aktiv liste over dette, vi ønsker ikke å ha mer informasjon lagret
om medlemmene enn nødvending med hensyn til GDPR. Vi opplyser derimot



våre grupper om at alle studenter er velkomne og vi spør også gjerne når
etter rekrutteringene er ferdig om de har studenter fra flere campus.

● Har dere vurdert å snakke med fagforeningene/næringsliv om sponsoravtaler?
○ Ja, det har derimot vært vanskelig å få tak i sponsorer under pandemien.

Derfor har vi ikke budsjettert med det per nå
● Dere fikk et overskudd i 2021 på 246 270. Hva går/gikk de pengene til? Dere

nevner noe om visjoner for å utvide tilbud, men ikke noe spesifikt.
○ Overskuddet fra 2021 kommer i hovedsak fra studentlekene 2021 og her er

planen om at denne kapitalen skal videreføres til å forbedre neste
arrangement.

● Hvordan er forholdet mellom avvisning og ønske om rekruttering? Ser at det er
lettere å ta inn medlemmer i noen sporter

○ Helt klart enklere i idretter som ikke har samme behov for bane og hall da det
vil være et dårlig tilbud om man får være med i gruppe men ikke får være
med på idretten. Da vil studentene betale kontingent men ikke fer

● OSI er et tilbud som påvirker dere spesielt i de mest populære idrettene hvor
utvidet leie av bane- og halltider er vanskelig pga OSI. Har dere noen alternative
idéer til hvordan de kan utvide tilbudet for disse sportene?

○ Forstår ikke helt hvor dette spørsmålet vil hen, vi ønsker ikke at OSI´s tilbud
skal bli dårligere for at vårt skal bli bedre da vi tross alt jobber for det samme
målet som er idrettsglede for alle. De alternative ideene vi ser på er at vi
alltids ser etter nye idretter vi kan opprette slik at vi kan spre ut tilbudet så
man er mindre avhengig av samme fasiliteter.


